



严俊博士,加拿大 Concordia 大学信息系统工程系助理教授,2011 年本科毕业于浙江大学信息与通信工程专业,2013、2017 年分别获得美国罗德岛大学电气工程硕士与博士学位,现主要从事智能电网安全、信息物理系统与应用计算智能等方向的研究,在 *IEEE、Elsevier* 的多个国际期刊与会议上发表学术论文 30 多篇,曾获 IEEE 国际通信大会最佳论文、IEEE 世界计算智能大会最佳学生论文、IEEE 通信学会最

佳读物、IEEE 期刊最佳审稿人、罗德岛大学优秀博士毕业生等奖项。

Dr. Jun Yan received the B.E. degree in information and communication engineering from Zhejiang University, China, in 2011, and the M.S. and Ph.D. degrees in electrical engineering from University of Rhode Island, USA, in 2013 and 2017, respectively. Currently, he is an Assistant Professor at the Concordia Institute for Information Systems Engineering, Concordia University, Montreal, QC, Canada.

Dr. Yan's research focuses on the areas of smart grid security, cyber-physical systems, and applied computational intelligence. He is the author/co-author of 34 peer-reviewed journal and conference papers in *IEEE Transactions on Information Forensics and Security, IEEE Transactions on Power Systems*, and *IEEE Transactions on Parallel and Distributed Systems*, among others. He is the recipient of the **Best Paper Award** at 2014 IEEE International Conference on Communications (ICC), the **Best Student Paper Award** at 2016 IEEE World Congress on Computational Intelligence (WCCI), the **Best Readings** on "Communications and Information Systems Security – Cyber Attacks" of the IEEE Communication Society (2013), the **Best Reviewers** of *IEEE Transactions on Smart Grid* (2016), and the **Excellence in Doctoral Research Award** (URI Class of 2017), among others.